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FAU-møte Varden skole 
 

1. Velkommen 

Tilstede 

 

Kjersti Solbu Eirik Mork 

Olga Meling Anna Nesje 

Kurt Sakseid Merethe Strømmen 

Christian Folkestad Yngve Medås Stiansen 

Beate A. Naustdal Olof Nilsson 

Maren Lohne Sellevoll Leo Kant 

Tove Savland 
 

 

 

2. Informasjon fra rektor og saker fra Elevrådet 

Elevråd 

Konstituert med: 

Leder: Celine 

Nestleder: Jesper 

 

God oppstart med introduksjon til elevrådet og dets oppgaver. Noen ønsker fra elevene er: 

● Varm mat 

● Drikkefontene ute 

● Ønsker å få ta med paraply på skolen 

 

Oppgavene til et elevrådet ble introdusert og diskutert. Se “Appendix 1” for mer info. 

Informasjon fra rektor 

Vigilo 

Skolen er pålagt å bruke appen Vigilo etter høstferien. Det har vært motstand fra lærernes 

fagforbund grunnet at lærerne måtte bruke privat minID. Dette er nå endret og e-feide kan 

brukes. 

Hvis en opplever problem kan følgende link benyttes:  

https://vigilo.no/kontakt-oss/kundesupport/ 

https://vigilo.no/kontakt-oss/kundesupport/
https://vigilo.no/kontakt-oss/kundesupport/
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Biblioteksystem  

Nytt biblioteksystem, bøker kan nå søkes som i større bibliotek. Bedre søkemuligheter… 

Fylket tar kostnader med nytt system. Nye bøker må skolen dekke selv. 

Forslag om å kjøpe inn bøker fra Fretex som får inn mengder med gode bøker som selges til 

gunstig pris. 

 

Radon 

Det er satt inn vifter i radonbrønner som tiltak for å senke radonmengdene i 

bygningskroppen. 

Nye målinger viser at radonnivåer er tilfredsstillende når vifteanlegget er i gang på skolen. 

Om helgen (når vifteanlegget er skrudd av) er det fortsatt forhøyede verdier. Nye målinger vil 

bli foretatt i “radon sesongen” 15.oktober - mars. 

 

Hjertesone 

Vegvesenet har vært tilstede og vurdert trafikkbilde rundt skolen. Rektor mener at skolen må 

kunne støtte seg på fagkompetansen til vegvesenet. 

FAU ønsker å informere om at barn ikke skal leveres til skolen på Varden borettslags vei. 

Det skaper unødvendig med trafikk og farlige situasjoner på denne veien. Vi ser også at 

bakkene ned til skoleplassene bør utbedres da de blir veldig isete om vinteren, og har skapt 

uhell tidligere år. 

 

FAU ønsker å ha en refleksaksjon ila. November. Forslag er reflexjakt, utdeling av refleks 

Aksjon:Rektor sjekker om vi kan få refleks og om lærerne har innspill til økt bevisstgjøring 

rundt reflekser hos barna. Alle sjekker sitt nettverk for spons-reflekser. 

 

Sosial kompetanse  

Skolen eier per dags dato inget program for å jobbe mot mobbing, økt sosial kompetanse 

etc. Zippys venner har tidligere vært brukt men er ikke eid av skolen.  

Skolen ønsker derfor å gå inn i Forandringsfabrikken for å få styrke. Målet er null mobbing, 

gode holdninger blant ansatte og barn. Deler av FAU har veldig gode erfaringer med 

programmet men det ble stilt spørsmål til hvor mye empirisk støtte som lå til grunn for 

beslutning om å velge Forandringsfabrikken. 

 

Satsing på inkludering og raushet 

FAU kan arrangere foredrag med Ingrid Lund, Forslag fra rektor. 

https://www.barnehage.no/artikler/der-mobbing-skjer-ser-vi-at-det-er-mange-frakoblede-

voksne-i-lekesituasjoner/434508 

 

3. Valg og konstituering av nytt FAU 

 

Valg/Gjenvalg leder 

Kjersti Solbu 

 

 

 

 

https://www.barnehage.no/artikler/der-mobbing-skjer-ser-vi-at-det-er-mange-frakoblede-voksne-i-lekesituasjoner/434508
https://www.barnehage.no/artikler/der-mobbing-skjer-ser-vi-at-det-er-mange-frakoblede-voksne-i-lekesituasjoner/434508
https://www.barnehage.no/artikler/der-mobbing-skjer-ser-vi-at-det-er-mange-frakoblede-voksne-i-lekesituasjoner/434508
https://www.barnehage.no/artikler/der-mobbing-skjer-ser-vi-at-det-er-mange-frakoblede-voksne-i-lekesituasjoner/434508
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b. Valg nestleder 

Beate Naustdal 

 

c. Valg kasserer 

Yngve Stiansen 

 

d. Referent for møtet 

Olof Nilsson 

 

e. Organisering av FAU: Sikre bedre kontinuitet av FAU arbeid 

Forslag 1 - Nåværende styre blir sittende til nyttår 2020/2021 

Forslag 2 - Nyvalg av FAU i Mai, sikrer at FAU møter kan komme i gang tidligere om høsten 

 

Vi bør finne ut hvordan FAU skal organiseres for at FAU “kompetanse” kan videreformidles 

kontinuerlig.  

[Forslag som ikke ble nevnt på møtet; vi har to representanter fra hvert trinn, de velges inn 

på to ulike tidspunkt] 

 

4. Juleavslutning: dato, ansvarsfordeling. Se vedlegg. 

 

Dato: Satser på 17 desember, hvis ikke blir det 10 desember 

Ønsker å gjøre feiringen sammen med skole/rektor. Skolen er positiv. 

Vi ønsker i år å ha en felles juleavslutning for alle trinn.  

FAU kjøper inn pepperkaker, foreldre tar med ønsket drikke. 

Program fastsettes neste gang. 

 

Aksjon: Kjersti spør Tore og rektor om hvilke trinn som kan bidra/ev. om hele skolen kan 

synge felles sang. Christian F sjekker med korpset hvilken dato som kunne passet for dem 

og om de vil bidra.  

 

Ansvarsfordeling 

Maren og Olga - Ansvar for “fakkeltog” og FB arrangement. Oppfordre til nisselue og 

hodelykt. Fakler kan kjøpes på aksjonisten.no 

 

5. TV-aksjonen 20. oktober https://www.blimed.no/ 
Tove Bjørkhaug – baseleder for TV-aksjonen introduserte årets tema: CARE skal utdanne 

400 000 kvinner. Opplæring til enkelt bank system.  

Finnes på https://skole.salaby.no/ for å engasjere barna. 

Ønsker bøssebærer 30stk – gå inn på blimed.no eller 02025 for å melde deg på 

Oppmøte 15:30, gå fra 16-18 den 20.oktober 

 

Aksjon:Kjersti legger ut arrangement på FB 

 

6. Natteravn Satsning i Dalen.  Orientering fra møtet 19/9 

Ønsker valg av FAU rundt nyttår for å sikre at alle er engasjert før oppstart. 

https://skole.salaby.no/
https://skole.salaby.no/
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● Helle, Olga, Kjersti var på møte. Ordningen skal etableres ila vinteren og starter opp 

etter påske. Alle skoler i Fyllingsdalen med.  

● Kjersti har lagt ut powerpoint.  

● Tryg Forsikring sponser med utstyr, jakke med sekk plaster osv. stand på Oasen den 

19.oktober.  

● To ravninger i høst: fredag 25. oktober og torsdag 31. oktober (Halloween) Neste 

møte den 17.oktober, for å planlegge. To vakter fra 20-23 og 23-02. To ruter, 

Magneten startpunkt, gratis buss med jakker. 

● Rusforebyggende tiltak. 

● Natteravnene har etisk taushetsplikt 

● Går alltid minst 3 i følge. 

● Følg “natteravnene   rådalen” på FB for mer informasjon om natteravning – de er 

kåret til  beste ravnere https://www.facebook.com/natteravnene.raadal/ 

 

7. Barn i det digitale livet. Videre satsing?  

Ikke diskutert, videreføres til neste møte 

8. Gitarkurs i boks. Er det nå på tide med sjakk, kanskje? 

Bør vi etablere sjakk-kurs for barna som ikke spiller fotball osv? Elisabeth Kleppe er på 

saken.  

 

9. Discokule 

Tore vil ha discokule, dette ordnes! 

 

10. Eventuelt 

17 Mai 

Skolens penger er ikke ført over fra 17 Mai i fjor grunnet tvist om ødelagt henger. 

3.klasse bør legge ut info om at det er deres tur å arrangere 17.mai 2020 

 

Annet 

Tidligere kunne 1.trinn søke om oppstartsmidler, Marit Monsen kan vite mer om dette? 

  

Bergen barnekor har nå sendt faktura for støtte, dette er av ukjente årsaker ikke vært gjort 

tidligere. FAU bruker midler fra “Til sangens fremme”-kontoen til dette. 

 

  

https://www.facebook.com/natteravnene.raadal/
https://www.facebook.com/natteravnene.raadal/
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11. Appendix 1 

 

Elevråd 2019: 

 

Til stede: 

2. trinn: Henrik U, Elise – Vara: Karoline 

3. trinn: Malin, Jonas 

4. trinn: Julie, Håkon 

5. trinn:  Erik, Casper, Kamilla – Vara: Sunniva H, Sunniva UH, Marius 

6. trinn: Tilde, Josefine – Vara: Simon, Othilie 

7. trinn Jesper, Celine – Vara: Oline, Mats 

 

 

1. Vi valgte leder og nestleder: 

Leder: Celine 

Nestleder: Jesper 

 

2. Vi presenterte oss for hverandre, og sa litt om hvorfor vi ønsket å være 

elevrådsrepresentant. Noen av grunnene var;  

● Ønsker en bedre skole 

● Synes det virker spennende 

● Representere elevenes meninger 

● Vil presenterer sakene på en god måte  

● Vil gjøre skolen bedre 

● Vil gjøre miljøet bedre 

 

3. Vi snakket om hva oppgavene til et elevråd er.  
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Blir du valgt inn i elevrådet må du både få og gi informasjon for å kunne gjøre 

en god jobb. Som elevrådsrepresentant må du derfor: 

● Få informasjon fra andre elever om meningene og forslagene deres 

● Få tid i klassen til å snakke om viktige saker og om hva som kan bli bedre 
på skolen  

● Få informasjon fra rektor om regler, planer og økonomi 
● Gi informasjon videre til andre elever om bestemmelser og planer 

● Gi informasjon til rektor og lærere om elevenes meninger og forslag 

 

Vi snakket om at 1. trinn ikke er representert i elevrådet, og derfor må 

informeres innimellom, og ta med forslag og meninger tilbake til elevråd.   

 

Råd til elevrådsarbeidet 

Elevrådet skal snakke på vegne av alle elevene på skolen. Da er det viktig at 

dere elever får tid til forberedelser og at dere får god informasjon om viktige 

saker på skolen. Det er viktig at det settes av tid til å forberede saker til 

elevrådsmøte, gjerne i  Klassens time. Det må gis plass og tid til 

elevdemokrati! 

Her er råd om hvordan elevrådet kan bli bedre 

Ting som er bra med elevrådet 

● Snakker om saker som er viktige 

● Vi er med på å gjøre skolen bedre 

● Vi gjør noe med det og vi ser at det blir forandring 

● Vi får høre meningen til andre elever på skolen  
● Mange slutter å mobbe andre, det kan ha noe med at elevrådet å gjøre 

 

Ting som ikke er så bra i elevrådet 

● Vi sitter lenge på møter og blir trøtte. 
● På møtene er det en del unødvendige saker som gjelder klassen, og ikke 

skolen. Noen saker bør heller tas i klassen og ikke i elevrådet. 
● Noen tar opp saker som gjelder enkeltpersoner. Når man tar opp viktige 

saker trenger man ikke nevne navn. 
 
 

4. Vi fikk tilbakemelding fra 7.trinn som hadde hatt møte i klassen i forkant 
av elevrådsmøte. De ønsket: 

1. Å arrangere fotballturnering til våren – i bingen. 
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2. varm skolemat/lunsj en gang i uken. Dette kommer vi ikke til å prioritere 
på skolen. Men kanskje trinnet kan arrangere noe eks en gang i måneden, 
to ganger i halvåret? 

3. Drikkefontener ute på plassen. Vi undersøker hva det koster, men tror ikke 
vi kommer til å prioritere på skolen. 

4. Overnatting på skolen – dette kan avtales på trinnet. 
5. Ønsker å få lov å bruke paraply på skolen. Eventuelt at dette kun gjaldt 7. 

trinn. Ikke helt umulig 
6. Ønsker klasseball, 3, 4, 2, 6, og 7 trinn ønsker fotball. De har kanonball. Vi 

ordner dette.  
 

 

 

 

 


